
Zápis z jednání školské rady 
 

při Základní škole a mateřské škole Hrádek u Sušice, příspěvkové organizaci 
 
 

Dne: 29. 8. 2024 
Místo: jednání v režimu per rollam 
 
Účastni: Zuzana Hrabá, Ing. Michal Klíma, Mgr. Martin Roučka 

 
Program: 
 

1. Schválení programu jednání 
2. Schválení Výroční zprávy 2022/2023 
3. Schválení školního řádu pro školní rok 2024/2025 
4. Informace 
5. Závěr 

 
 

1. Školská rada schválila program jednání, nebyl žádný další podmět do programu jednání. 
- Školská rada schvaluje program jednání 3 hlasy pro. 

 
2. Schválení Výroční zprávy 2022/2023 

- Školská rada schvaluje Výroční zprávu 2022/2023 3 hlasy pro. 
 

3. Schválení školního řádu 
- Školská rada schvaluje školní řád pro školní rok 2024/2025 3 hlasy pro. 

 
4. Informace 

- Martin Roučka informoval členy školské rady o proběhlých stavebních úpravách ve škole. 
(Vymalování ředitelny, výměna nábytku a vznik kuchyňského koutu pro zaměstnance 
v místnosti ředitelny. Výměna lavic a židliček v 1. ročníku) 

- Paní Zuzana Hrabá informovala o možnosti podání žádosti z programu Mikrogranty 
Plzeňského kraje. Škola v letošním roce této možnosti nevyužila a své potřeby v oblasti 
mimoškolní a zájmové činnosti má pokryté z projektu Šablony. 

 
5. Závěr. Jednání proběhlo v režimu per rollam pomocí emailu. 

 
 
        
Mgr. Martin Roučka  ______________________________ 

 

Zuzana Hrabá  ________________________________ 

 

Ing. Michal Klíma  ________________________________ 


